Kingdom of Saudi Arabia Ministry of Education Arab Open University



المملكة العربية السعودية وزارة التعليم الجامعة العربية المفتوحة

Date: 19 / 09 / 2023

Announcement

Dear Students...

On the occasion of the 93rd National Day of the Kingdom of Saudi Arabia

The Arab Open University announces to all students the National Day

holiday on Sunday, September 24, 2023.

Studies will resume on Monday, September 25, 2023, accompanying with the university's celebrations in all branches.

We ask God Almighty to maintain security, safety and peace in our dear homeland.

Vice Presidency for Academic Affairs and Scientific Research Office.

Kingdom of Saudi Arabia Ministry of Education Arab Open University



المملكة العربية السعودية وزارة التعليم الجامعة العربية المفتوحة

التاريخ : 19 /2023 م

<u>(إعلان)</u>

أجازة اليوم الوطني (93) للمملكة العربية السعودية لكافة منسوبي الجامعة العربية المفتوحة

أعزائنا الطلبة ...

بمناسبة ذكرب اليوم الوطني (93) للملكة العربية السعودية

تعلن الجامعة العربية المفتوحة لكافة الطلبة عن أجازة اليوم الوطني يوم الأحد الموافق 24 سبتمبر 2023م

وتستأنف الدراسة بمشيئة الله يوم الإثنين الموافق 25 سبتمبر 2023م بمصاحبة احتفالات الجامعه في كافة فروعها بهذه المناسبة

سائلين المولى عز وجل أن يديم الأمن والأمان والسلام على الوطن الغالي.

وكالة الجامعة للشؤون الأكاديمية والبحث العلمي